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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.10.2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 28 września 2022r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
 
Czas posiedzenia Komisji: 14.30 – 16.15. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Finansowanie zadań z zakresu organizacji transportu zbiorowego   

w mieście. 
4. Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój   
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
na 2022 rok  

 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych w granicach miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-
Zdrój dla uczniów szczególnie uzdolnionych, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 
kwietnia 2016 r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu określającego wysokość i 
warunki przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania niektórych 
innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój,  
 

 Projekt uchwały w sprawie rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez miasto 
Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz 
wysokości cen za te usługi. 
 

 4 wnioski Miejskiego Zarządu Nieruchomości dotyczące umorzenia należności 
 

 Pismo dotyczące ilości miejsc parkingowych w strefie płatnego parkowania. 
 

5.  Wolne głosy i wnioski. 
6.   Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 22.06.2022r. i 30.06.2022r.  
8.  Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał    Przewodniczący Komisji Budżetu i Skarbu – Szymon 
Klimczak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. 
Finansowanie zadań z zakresu organizacji transportu zbiorowego   
w mieście. 
 
Informacje w zakresie komunikacji miejskiej organizowanej przez MZK na terenie Miasta 
Jastrzębie-Zdrój została w formie Prezentacji przedstawiona i omówiona przez Grażynę 
Kuczerę – Dyrektora Biura Międzygminnego Związku Komunikacyjnego. 
 
Przedstawiona prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Stanisław Słowiński Prezes MKA Sp. z o.o. 
Od stycznia energia elektryczna wzrosła nam o 300 procent jeśli chodzi o firmę, nie 
wzrósł gaz z uwagi na wcześniej podpisaną stałość cen, wzrośnie od nowego roku, cenę 
paliwa mieliśmy wyliczoną do wozokilometra do roku 2022 na poziomie 4,13 netto, 
rozpoczynając komunikację w styczniu płaciliśmy 4,60 , a w marcu 7,00. Dla nas przy 
tym stopniu zużycia paliwa jest to około 100 000 litrów miesięcznie, to każdy grosz 
podwyżki to jest 1000 złotych. Dodatkowo drożeją części zamienne, opony, ad blue, 
usługi jak szkolenia kierowców, badania. Dotyka nas niedobór kierowców, pracownicy 
domagają się podniesienia wynagrodzeń, jest to trend ogólny w kraju.  
 
Roman Foksowicz 
Z ostatnich wyliczeń w Polsce brakuje 100 000 kierowców.  
 
Tadeusz Sławik 
Jak był finansowany zakup autobusów. 
 
Stanisław Słowiński 
W leasingu, koszty leasingu też poszły w górę 
 
Grażyna Kuczera 
W chwili obecnej nie ma finansowania ze środków zewnętrznych na autobusy z olejem 
napędowym tylko zero lub niskoemisyjne w rozumieniu gaz.  
 
Tadeusz Sławik 
Jaka była dotacja ze zeszły rok, jaka jest prognozowana. 
 
Roman Foksowicz 
W 2021 było wykonanie 17 386 tys.zł. 
 
Grażyna Kuczera 
W obecnym roku  wykonanie 9 531 tys. zł, w pierwszym półroczu, plan jest 19 485 tys.zł 
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Tadeusz Sławik 
Prognozowany wynik firmy zeszłoroczny i tegoroczny prognozowany? 
 
Stanisław Słowiński 
W zeszłym roku to była strata na poziomie 840 tys. zł, musiało to zostać uzupełnione 
przez właściciela, dzisiaj, w tej sytuacji prognozowanie jest bardzo trudne.  
 
Roman Foksowicz 
Dlatego podwyższyliśmy już teraz cenę wozokilometra. 
 
Grażyna Kuczera 
Chodziło o to, aby Spółki miały zachowaną płynność finansową, dostawcy są bardzo 
restrykcyjni w egzekwowaniu swoich należności.  
 
Roman Foksowicz 
Gdyby nie wojna i wzrost cen, to moglibyśmy na poziomie planowanym na początku roku 
operować i z rozsądnym zyskiem firma mogłaby funkcjonować, aktualnie jest trudno jest 
cokolwiek zaplanować.  
 
Szymon Klimczak 
Co jest dalej składnikiem majątku MKA? 
 
Stanisław Słowiński 
Nastąpił podział PKM-u, została wydzielona część majątku, która weszła do MKA, 
niezbędna transportowa część wydzielona z całości majątku. Jedyny majątek to place 
postojowe, część budynku administracyjnego wydzielona trwale, pojazdy, zaplecze 
techniczne i socjalne dzierżawimy od PKM. Koszt majątku jest znikomy, występuje koszt 
dzierżawy i mediów. Spółka PKM została postawiona w stan likwidacji, jest Likwidator, 
który teraz zarządza.  
 
Szymon Klimczak 
A co z budynkiem?  
 
Roman Foksowicz 
Założenia są takie, że Spółka postawiona w stan likwidacji ma być zlikwidowana, ta 
sytuacja może potrwać, w przyszłym roku będziemy szukali możliwości zbycia tego 
majątku aby zamknąć temat i dokonać likwidacji, czy znajdzie się kupiec trudno 
powiedzieć, trzeba spróbować. Założenie było takie, że sprzedając pojawi się możliwość 
budowy chociażby tego zaplecza technicznego tej MKA, w tej wersji które PSE teraz 
przedstawiana, cały plac autobusowy jest zajęty pod pas technologiczny.   
 
Stanisław Słowiński 
Jest zagrożenie że Spółka może zostać bez zaplecza w przypadku sprzedaży, były plany 
dotyczące budynku zaplecza. 
 
Szymon Klimczak 
Jeśli PKM w likwidacji sprzeda część nieruchomości, do czego będzie dążył Likwidator,                      
a wygra podmiot prywatny, który stanie się współwłaścicielem. 
 
Roman Foksowicz 
Jeśli ktoś to kupi to stanie się właścicielem, nie ma współwłasności żadnej, albo nowy 
właściciel pozwoli dzierżawić te pomieszczenia albo nie pozwoli i będzie miał nowe plany. 
A mówimy o tym, że pojawi się jakaś kwota ze sprzedaży i możliwość wykorzystania tej 
kwoty na myjnie, warsztat, ewentualnie usługi zewnętrzne.  
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Ad.4. 
Sprawy bieżące. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój   
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  

na 2022 rok wraz z autopoprawką 
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
publicznych w granicach miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Projekt uchwały omówił Jarosław Piechaczek – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 
Komunalnej i Inwestycji 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-Zdrój 
dla uczniów szczególnie uzdolnionych 
 
Projekt uchwały omówiła Monika Dudacy – Naczelnik Wydziału Edukacji 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 
kwietnia 2016 r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania niektórych innych 
składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój 
 
Projekt uchwały omówiła Monika Dudacy – Naczelnik Wydziału Edukacji 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
  
 
 Projekt uchwały w sprawie rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez miasto 
Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
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nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz 
wysokości cen za te usługi 
 
Projekt uchwały omówił Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 4 wnioski Miejskiego Zarządu Nieruchomości dotyczące umorzenia należności 
 
 
Następujące wnioski omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości : 
 

1) Wniosek w sprawie umorzenia należności głównej odsetkowej i kosztów 
postępowania sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Stodoły zaległość 
ogólna 46 802,85zł. 

 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. Stanowisko przyjęto głosami: za -4, 
przeciw -0, wstrzymujących się -0. 
 
 

2) Wniosek w sprawie umorzenia należności głównej odsetkowej i kosztów 
postępowania sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Bednorza zaległość 
ogólna 10 427,78zł. 

 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. Stanowisko przyjęto głosami: za -4, 
przeciw -0, wstrzymujących się -0. 
 

3) Wniosek w sprawie umorzenia należności głównej odsetkowej i kosztów 
postępowania sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Gagarina i 
Pszczyńskiej zaległość ogólna 78 206,21zł. 

 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. Stanowisko przyjęto głosami: za -4, 
przeciw -0, wstrzymujących się -0. 

4) Wniosek w sprawie umorzenia należności głównej odsetkowej i kosztów 
postępowania sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Pszczyńskiej 
zaległość ogólna 14 682,12zł. 

 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. Stanowisko przyjęto głosami: za -4, 
przeciw -0, wstrzymujących się -0. 
 
 Pismo dotyczące ilości miejsc parkingowych w strefie płatnego parkowania 

- Komisja zapoznała się z informacją i przyjęła do wiadomości.  
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono. 

Ad.6.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 22.06.2022r. i 30.06.2022r. 
 
Protokoły zostały przyjęto jednogłośnie.  
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Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia  

Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                      
po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk   
 

Przewodniczący  
Komisji  Budżetu i Skarbu 

 
Szymon Klimczak 

 
 
 
 


